
O B E C  B O H U Ň O V I C E  
570 01 LITOMYŠL 

 

ZÁPIS  ZE SCHŮZE ZASTUPITELSTVA DNE  26. 6. 2014 
 

přítomní zastupitelé :  Jaromír Gregor 

     Eva Novotná 
     Zdeněk Kubát 
     Irena Vilčková 
      
  
omluveni :    Stanislava Macková 

     Ladislav Ryšan 
     Jiří Mikulecký 
 
veřejnost :    Božena Dvořáková 

     Zdena Ludvíčková     

       
Zahájení schůze v 19:15 hodin.  
 

 Po přivítání a úvodním slovu starosta navrhl ověřovatelé zápisu: Irena    
 Vilčková, Zdeněk Kubát 
 
  pro: 4  proti: 0   zdržel se: 0 

 
a dále starosta přednesl program schůze:  

  
1. Účetní uzávěrka za rok 2013 
2. Zpráva o výsledku hospodaření za rok 2013 
3. Nápravné opatření k výsledku přezkoumání hospodaření 

obce za rok 2013 
4. Výstavba rodinného domu p. J. Koláře 
5. Žádost MS Švábenice o finanční příspěvek na kynologickou 

soutěž NKO memoriál F. Vojtěcha konanou 13. - 14.9.2014 
v Bohuňovicích. 

        6. Diskuze  

 
  pro: 4  proti: 0   zdržel se: 0 

 
Doplnění programu: 

- Finanční příspěvek na slavnosti Růžového paloučku 
- Námitky k Aktualizaci č. 1 ZÚR Pardubického kraje 

v dotčeném území Cerekvice na Loučnou – Litomyšl 
pro: 4  proti: 0   zdržel se: 0 

 
 

1. Paní účetní seznámila zastupitelstvo s účetní uzávěrkou za rok 2013.  (Bude 
přiloženo k  zápisu.) 

  pro: 4  proti: 0   zdržel se: 0 



2. Starosta přednesl zprávu o výsledku hospodaření obce Bohuňovice za rok 
2013. Zpráva o výsledku hospodaření byla přijata s výhradou. 

  pro: 4  proti: 0   zdržel se: 0 

 
3. Nápravné opatření – chyby a nedostatky, které byly uvedeny ve Zprávě o 

výsledku hospodaření obce budou napraveny do 30. 9. 2014. 
  pro: 4  proti: 0   zdržel se: 0 

 
4. Starosta předložil předběžnou výkresovou dokumentaci rodinného domu 

pana Koláře. Dle územního plánu obce musí být stavba umístěna  minimálně 
10 metrů od silnice a měla by mít sedlovou střechu. 

 

5. Starosta přednesl žádost Mysliveckého sdružení Švábenice o příspěvek na 
pořádání kynologické soutěže konané ve dnech 13. a 14. 9. 2014. 

Zastupitelstvo schválilo částku 1.000,00 Kč. 
pro: 4  proti: 0   zdržel se: 0 

 
6. Obec obdržela žádost od spolku Růžový palouček na dotaci tradiční slavnosti. 

Obec poskytne finanční výpomoc ve výši 1.000,-Kč. 
 

7. Starosta seznámil zastupitele s průběhem jednání ohledně aktualizace č. 1 
ZÚR Pardubického kraje. OZ se usneslo, že zašle dotčenému orgánu Pk své 
námitky. 
 

8. Diskuse  
Starosta přednesl zprávu o schůzi konané 20. 6. 2014 v Pardubicích (územní 
 plán Pardubického kraje). 

 
 

 

 
Ukončení schůze ve 20:15 hod 
 

Zapsal:  Eva Novotná         
Ověřil:  Irena Vilčková 
   Zdeněk Kubát 
    
 

vyvěšeno: 1. 7. 2014 
sejmuto: 


